
 

MANDAG 02.12.2024 
Tilstede:  
Siri Håland (rektor), FAU-leder Lena Leigre, Elisabeth Lende (1.tr), Cathrine Berland (1.tr), 
Lone Kjønnøy (2.tr), Katarina Flaskerud (2.tr), Diana Selstø (3.tr), Christopher Bjertnes 
(4.kl), Iwonka Vik (4.tr) Anette Hansen (5.tr),Vigdis Amland (5.tr), Maria Bland (6.tr), 
Mariann Vindenes (7.tr). 
 
Ikke møtt: Ingrid Handeland (3.tr), Chris Løvold (6.tr), Edita Murtic (7.tr) 

Sak 1:  
Rektor hjørne 

Ventilasjon: 
- ny befaring denne uken. 
- firma og prosjektleder på plass. 
- vil ta lengre tid enn først antall grunnet at det var mer 

omfattende  
- håper på mars, mulig sommerferien. 

 
Uteområde: 

- samme prosjektleder som over 
- tribunen skal bli tatt 
- rullestoldissen skal fjernes,skolen har bedt om at noe nytt 

kommer som erstatning 
- For tiden er 1. og 2.trinn alene på småplassen fungerer 

veldig fredelig og fint.  
 
Nye skoleregler felles for kommunen: 

- Siri sender dem til FAU når de kommer, slik at vi kan 
gjennomgå dem på neste FAU-møte. 

- Blant annet at det permisjoner blir maks 10dgr 
- skal også gjennomgås i SU i januar og der kan FAU 

komme med evt tilbakemeldinger. 
 
Desember: 

- 1.-4.trinn slår seg sammen for felles arrangement.  
- klasserom etterpå 
- skolegudstjeneste 13.des. Alternativt opplegg på skolen for 

de som ikke ønsker å delta.Samtykker er sendt ut. 
- siste skoledag 20.des. Skoledagen ferdig 11.00. SFO 

åpner.   
 

Sak 2:  
Vurdering av 
julefilmvisning 

1.-4.trinn: 63 barn møtte. 
Funket fint med popcorn, men en del styr med saft. Her blir nok 
løsningen at de ikke får fri tilgang på drikke.  
Tilbakemeldinger fra barn og voksne om at det hadde vært kjekt.  
 
5.-7.trinn: ca 30 barn møtte. 
 
Neste gang: 
En Fau repr må være til stede. 
 
Tidligere har det vært 2 elevkvelder på høst og dette var et forsøk 
på å få to elevarrangement på høsten hvor det er minst fridager.  
 



Sak 3:  
Melding vedr 
parkering 

Lena har sendt inn til kommunen om ønske om skilt på 
parkeringsplassen for ansatte. 

- venter på svar. 
Det er også meldt fra om lys på parkeringsplassen ved butikken.  
 
Hver klasse legger ut et innlegg om drop-of-sone. Lena legger ut 
innlegget, som skal legges ut. 
Fau ønsker at skolen også legger ut et i januar ved oppstart. 

Sak 4: 
Innkjøp 

Ny JBL høyttaler er kjøpt inn + to mikrofoner. 
De står på FAU-rommet. 
 
Må dobbelsjekke de høyttalerne som står på FAU-rommet. Lena 
tar ansvar for det. Hvis det er ødelagt så er det boss, hvis det er 
brukenes, selges/gis bort. 
 
Ønske: kjøpe inn 2 kanonballer til kamper mellom barn/voksne. 
Enkle lette spill: ligretto, kort, uno til elevkvelder.  

Sak 5: 
Eventuelt 

Pizza på fredag før jul til 6. trinn som vant refleksaksjonen. Godt 
jobbet! 
 
Ønsker foreldremøte med Barnevakten. Lena hører med skolen 
når Barnevakten pleier å komme. Det er mulig å søke om å vinne 
et besøk, men det var ikke mulig å søke før i 2025. Det er ønskelig 
vedr elevers språkbruk.  

 

 

Referent  

Mariann Vindenes 

 

 


